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Konferencja na temat drogi S-74

– 4 czerwca 2008 r.

W   środę  4  czerwca  br.  dyrektor  Departamentu  Infrastruktury  Wojciech  Siporski
uczestniczył w konferencji w Tomaszowie Mazowieckim pn. „Drogi ekspresowe S-74, S-12,
S-8  i  ich  znaczenie  dla  rozwoju  Polski  środkowo-wschodniej”.  Gościem konferencji  był
Minister Infrastruktury Cezary Grabarczyk.

 Głównym  tematem  spotkania  była  „Budowa  i  przebieg  drogi  S-74”.  Zarówno  dla
województwa  łódzkiego,  jak  i  świętokrzyskiego  droga  ta  ma  podstawowe  znaczenie
komunikacyjne i  gospodarcze.  Realizacja  przebudowy obecnej  drogi  krajowej  Nr 74 do
parametrów  drogi  ekspresowej  będzie  możliwa  w  ramach  Programu  Operacyjnego
„Infrastruktura  i  Środowisko”.

 Obecnie  trwają  prace nad przygotowaniem dokumentacji  i  przebiegiem drogi.  Władze
miasta  i  powiatu  tomaszowskiego  zgłosiły  alternatywną  trasę  z  Kielc  do  Łodzi  przez
Tomaszów Mazowiecki, zamiast pierwotnej przez Piotrków Trybunalski.

 Minister Infrastruktury w swojej wypowiedzi stwierdził, iż należy poddać ocenie eksperckiej
zgłoszone warianty przebiegu i dokonać korzystniejszego wyboru.


